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 Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 10/2020 

Den konání 16. 12. 2020 

Místo konání Kladno 

Čas  Od 10:00 Do 14:30  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, 
předseda 

přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, 
člen OV 

omluven 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, 
člen OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, 
sekretář 

přítomna 

Přítomnost dalších osob    

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání. 

2. 
2.1 
2.2 

Předseda OV 
SCM (oblastní, celostátní) 
Zápisy z VV, jednání Rady ČJF, a navazující témata 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 

4.10 
4.11 
4.12 
4.13 

Rozhodnutí OV 
ZZVJ 
Středočeská jezdecká liga, Národní pohár ČJF 
Vzdělávání, Refreshingy 
Pravidla 
OPP 
Galavečer oblasti 
Oznámení o uvalení předběžného opatření 
Investice 
OM 
Licence na velké koně – A. Písařík 
Výkonnostní odznaky 
Závody 2021 
Termín dalšího jednání OV 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení č.1/10/20 OV schvaluje navržený program. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

Oblastní SCM: 
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2.1. 

Původně plánovaná soustředění pro mládež proběhla dle možností, či byla 

prozatímně odložena kvůli vyhlášenému nouzovému stavu. Plánování dalších akcí 

bude pokračovat po jeho ukončení vládou ČR. 
 

Co se týká pokračování projektu oblastních SCM, aktuálně probíhá výběr nových 

účastníků, za ty, kteří přestoupí do republikových SCM, a stále trvá možnost pro 

nové zájemce se do projektu zapojit dodatečně.  

Usneseni 2.1/10/20 OV bere na vědomí. 

2.2. Aktivity a zápisy VV, jednání Rady 

VV 12.11. 

 OV zaslal dotaz GS ohledně formátu Zápisů, neboť jsou zbytečně dlouhé 

a díky tomu i méně přehledné, navíc jsou i pracné na zpracování. VV 

reagoval vyjádřením, že očekává z naší oblasti konkrétní návrh. OV 

konstatuje, že vytvořením vzorového formuláře by se měla zabývat osoba 

odborně znalá a od ČJF honorovaná. OV navrhuje stručnější rekapitulaci 

projednávaných bodů, a méně rámečků a tabulek – tento typ formátu je 

náročnější na naprogramování komfortnějšího uživatelského rozhraní. 

Stávající podoba rámečků a formát odstavců je prostorově náročná.  

 OV dále žádal, aby se vyúčtované položky při placení v bance označovaly 

tak, aby bylo příjemci zřejmé, co bylo účelem platby. P.Šedá odpověděla 

na žádost vysvětlením, že se jedná o problematiku jednotlivých bank, a 

nelze to u všech ovlivnit. OV konstatuje, že vložení zprávy pro příjemce je 

běžnou záležitostí u všech finančních ústavů. 

 Stále trvá stav, kdy nejsou dostupné přílohy, na které zápisy odkazují, a 

chybí i hodně dokumentů určených pro veřejnou část.  

 OV oblasti B žádá VV o informaci, kdy a jakou formou budu probíhat 

pravidelné konference dle platných Stanov ČJF, a zda již v tomto ohledu 

bylo jednáno o průběhu příprav, návazně pak, co vše z toho aktuálně 

vyplývá pro oblasti a jejich výbory. 

Rada 10.12. 

- Kategorizace závodišť (vazba na kategorizaci závodů) – V.Drbal a 

P.Bůžková připraví návrh za OV 

- Ekonomika a OPP – viz bod č.3 a 4.5. zápisu 

- Vzdělávání – viz bod č. zápisu 4.1., 4.3. 

- Legislativa – viz bod č. zápisu 4.4. 

- Rozdělení investičního majetku z dotace – podnět a návrh oblasti B změnit 

klíč pro jeho rozdělení nebyl akceptován, dále v bodu č.4.9. 

- DiK – viz bod č. zápisu 4.8. 

- Gallop – upřesněno jeho další využití a nové možnosti 

OV trvá na tom, aby byly všechny oblasti prostřednictvím svých zástupců 

zapojeny do příprav a konzultací všech úprav legislativy a systému vzdělávání. 

Současně trvá na tom, aby úpravy legislativy realizovala legislativní komise za 

podpory skupiny zástupců oblastí. 

VV 8.12. 

- Výkonnostní odznaky – viz bod č. zápisu 

- Změny v kalendáři závodů a seriály – viz bod č. zápisu 

- Ostatní body – OV konstatuje, že většina témat byla řešena v rámci 

následného jednání Rady ČJF, ale nebyly zmíněny všechny důležité 

skutečnosti a detaily řešené při jednání VV, a potřebné pro další postupy 
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– zápis byl uveřejněn až po jednání Rady a vynechání některých důležitých 

informací v době jednání mohlo ovlivnit jeho průběh. 

Usnesení 2.2/10/20 OV vznáší dotazy na uvedené body, bude předáno k projednání VV. Trvá. 
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Ekonomika: 
Sekretář oblasti seznámil OV se skutečností, že řeší doložení požadovaných 
dokumentů od pořadatelů OM, kteří nevrátili nevyplacené finance, určené na výhry 
umístěným. Řešeno ve spolupráci s paní Pařenicovou.  
P. Bůžková na základě nového přístupu do systému Altus pro předsedy oblastí 
informovala o stavu čerpání rozpočtu: 
Provoz – rozpočtované náklady včetně rezerv 1.385.478 Kč 

- Čerpáno dle aktuálních dat 819.194 Kč (chybí vyúčtování výher za OM ve 
třech disciplínách, odměny vedoucích ekip MČR, provozní náklady 
12/2020, současně bude odúčtováno několik drobných položek, které patří 
do centrálního rozpočtu) 

- Odhad po úpravách 940.000 Kč 
OPP – rozpočtováno 522.000 Kč, čerpáno 346.560 Kč, chybí 17.000 Kč 
soustředění Heroutice 05/2020. 
Příjmy za ostatní poplatky (ZZVJ) jsou aktuálně 174 tis., ale ještě budou 
aktualizovány. 
V letošním roce budou poslední platby dokladů možné nejpozději do 22.12. 
Sekretářka je pověřena do tohoto termínu dořešit všechny nedořešené náklady 
letošního roku. 
Na příští jednání Rady a nebo skupiny pro ekonomiku OV rozhodl, že za naši 
oblast budeme trvat na tom, aby nevyčerpané prostředky OPP byly v rámci 
účtování na rezervní fond využity ve prospěch oblastí. Dále budeme trvat na 
zachování všech dalších nevyčerpaných rezerv oblasti a zachování stejného 
systému pro výši roční částky pro provoz oblastí. Co se týká stanovení priorit 
v rámci rozpočtu ČJF na rok 2021 budeme trvat na tom, aby se tato tematika řešila 
mimo rozpočty oblastí. 

Usnesení č.3/10/20 OV bere na vědomí informace o ekonomice oblasti. 

4.1 ZZVJ 2020, 2021-metodika: 

Na základě informací z jednání Rady OV projednalo nově odsouhlasené body pro 

ZZVJ.  

OV žádá VV o včasné uveřejnění upřesnění metodiky pro nově vzniklé přípravné 

kurzy, informaci o termínu účinnosti nových změn a upřesnění informace o 

ekonomice ZZVJ dle nových podmínek. Dále žádá u stávající metodiky o realizaci 

nutných úprav pro rok 2021 včetně oprav v testech. 

ZZVJ 2020: 

 OV, s ohledem na současnou situaci s koronavirem zrušil plánované 

termíny ZZVJ Heroutice 9. 12. 2020 a ZZVJ Čtyřkoly 4. 12. 2020. Informaci 

o zrušení odeslala účastníkům sekretářka oblasti s postupem, jak požádat 

o vrácení zaplacených poplatků. 

ZZVJ 2021: 

S ohledem na vývoj situace OV neplánuje v lednu 2021 žádné ZZVJ. 

K 31. 11. 2020 dodali termíny ZZVJ tito pořadatelé (ZZVJ byly vloženy do JISu):  

09. 02. 2021 ZZVJ Heroutice 

10. 03. 2021 ZZVJ Heroutice 

25. 03. 2021 ZZVJ Mělník 

04. 04. 2021 ZZVJ Ptýrov 

08. 04. 2021 ZZVJ Mělník 

09. 04. 2021 ZZVJ Heroutice 
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17. 04. 2021 ZZVJ Kolín 

13. 05. 2021 ZZVJ Mělník 

20. 05. 2021 ZZVJ Heroutice 

17. 06. 2021 ZZVJ Mělník 

08. 07. 2021 ZZVJ Mělník 

02. 09. 2021 ZZVJ Mělník 

07. 10. 2021 ZZVJ Mělník 
 

Usnesení 
č.4.1/10/20 

OV schvaluje výše uvedené ZZVJ a vložení ZZVJ do kalendáře. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. SJL 2020, 2021 

Z jednání OV se omluvila paní Jana Holíková, předala však k projednání OV 

aktuální informace k SJL 2021. OV bere na vědomí a schváliluje:  

 Webové a FB stránky SJL budou zpřístupněny ihned po vložení pravidel. 

Na web oblasti vloží informaci a prolink sekretářka oblasti 

 Schválena pravidla pro skoky budou upravena díky změně termínu konání 

finále NP mládeže. Z důvodu přesunu o měsíc dříve než bylo avízováno 

byla schválena výjimka – poslední kvalifikační kolo pro děti a juniory 

proběhne 18.8. při ČSP na Ptýrově, a pro družstva a seniory bude poslední 

kvalifikační kolo první víkend v září na Ptýrově, tak jak bylo v kalendáři 

původně. 

 V případě komplikací v průběhu sezony budou termíny a pořadatelé 

jednotlivých kol a finále aktualizováni 

 Pro sezonu 2021 jsou výše příspěvků pořadatelům a výše výher prozatím 

garantovány v minimální výši jako v sezoně 2020, bude aktualizováno dle 

finalizace rozpočtu 2021. OV odsouhlasil floty pro 1. – 5. umístěného, dále 

pak věcné ceny – předměty s logem oblasti a podsedlové dečky. 

 Pro drezuru byla schválena pravidla dle návrhu L.Korejsové, poslední 

připomínky možno zaslat do 20.12., poté budou uveřejněna 

 SJL všestrannost beze změn – sekretářka oblasti informovala, že stávající 

systém funguje bez problémů a žebříčky bude možné dle něj aktualizovat 

průběžně 

 SJL spřežení – kategorie rozšířeny o PONY, a bude přidána podmínka, že 

ve všech kategoriích budou žebříčky vedeny a vyhodnoceny pouze za 

předpokladu, že v nich budou minimálně 3 účastníci 

Žebříčky za sezonu 2020 byly umístěny sekretářkou na web oblasti. 

Byla schválena výše výher tak jako v předchozí sezoně – dětem a juniorům  

formou poukázek, ostatním finanční. Z důvodu nemožnosti předání na Galavečeru 

bude termín a způsob předání upřesněn na dalším OV. 

Usnesení 
č.4.2/10/20 

OV schvaluje jednotlivé body. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 

Vzdělávání: OV plánuje v období počátku roku uspořádat refreshingy pro všechny 

kategorie funkcionářů, s ohledem na situaci s koronavirem konstatuje, že jejich 

forma a termíny budou upřesněny. Co se týká poptávaného kurzu pro nové 

stewardy, zájemci budou informováni o kurzu pořádaném východočeskou oblastí 

po jeho zadání do JISu, OV rozhodl, že samostatně tento kurz pořádat nebude. 

Návrh nového dokumentu bude po doručení konzultován. Byla odsouhlasena 

urgence aktualizace stávajících pravidel pro vzdělávání, neboť avízovaný nový 
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dokument ještě v příštím roce nebude hotov. OV trvá na založení pracovní skupiny 

a důrazně doporučuje ji spojit s legislativní.  

Usnesení 
č.4.3/10/20 

OV schvaluje plán kurzů/refreshingů a pracovní skupiny. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.4. 

 

Pravidla, legislativa: 

Je jmenován M. Moudrý jako zástupce oblasti pro koordinaci pro změny pravidel. 

OV trvá na tom, aby na aktualizaci legislativy pracovala společně komise pro 

legislativu a skupina složená ze zástupců oblastí. 

Termín pro odeslání připomínek v rámci naší oblasti ke změnám legislativy a 

vzdělávání byl centrálně určen 1. 12. 2020 – zpracoval M. Moudrý. Ten informoval 

OV, že žádné náměty neobdržel, a zaslaný dokument od JK Farma Ptýrov a 

Horse-support považuje za nesmyslný a odmítá se jím zabývat. 

Usnesení 
č.4.4/10/20 

OV schvaluje předložené návrhy. 

Hlasování Pro:3 Proti:1 Zdržel se:0 

4.5 OPP – doplnění bodu 2.2. 
OV rozhodl, že v případě financování pouze z oblastních zdrojů dokument OPP 
2021 není potřebný, a pouze oblasti omezuje ve vlastní činnosti a zvyšuje 
administrativní náročnost vyúčtování aktivit. Doporučuje proto tento dokument 
zúžit pouze na přehled a limity aktivit hrazených z centrálních zdrojů (např. 
vzdělávání). Co se týká podpory akcí pořádaných přímo subjekty a pořádání akcí 
podporovaných z oblastních prostředků, to bude upřesněno po schválení rozpočtu 
pro rok 2021. 

Usnesení 4.5/10/20 OV bere na vědomí. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.6 Galavečer Středočeské oblasti 
Plánovaný Galavečer naší oblasti v roce 2021 měl proběhnout 20. 2. 2021 a 
s ohledem na aktuální vývoj situace se nebude konat. OV o jeho řešení distanční 
formou neuvažuje a formu vyhodnocení sportovců zvolí dle situace v jarních 
měsících. To se týká i odznaků a jubilantů.  

Usnesení 4.6/10/20 OV bere na vědomí. 

4.7 - Rada ČJF se zabývala DŘ proti J. G., J. K., M. M., M. P., členů Středočeské 
oblasti, současně zástupci DiK předali vysvětlení k rozhodnutí.  

- V rámci svého jednání Rada odsouhlasila dvě nové úpravy legislativy, 
které zamezí možnosti uspořádat jakoukoliv vzdělávací akci uvedeným 
způsobem. Na základě této kauzy dojde i k dalším úpravám legislativy. 

Usnesení 4.7/10/20 OV bere na vědomí. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.8 Investice: 
Oblast na základě jednání Rady i přes nesouhlas s formou rozdělení nového 
investičního majetku dostala přidělenu 1x FEI fotobuňku, 1x vodní příkop, 1x 
drezurní obdélník, 1x skok ČJF. Byla dodána informace o pojištění a průběhu 
předání včetně dokumentace. Na základě požadavku sekretariátu a zaslání 
informace, kam a komu bude majetek předán, navrhla předseda oblasti V.Drbal, 
že vše převezme osobně a prozatímně uskladní v prostorech areálu Stáj Václav 
Kolín. Dále navrhuje, že uložený majetek bude zapůjčován na základě žádostí 
subjektů, a on bude koordinátorem jeho využití. U fotobuněk navrhuje jako obsluhu 
p.Kupra a upřednostnění malých areálů z důvodu snahy jejich zvýhodnění oproti 
velkým, a s tím, že výslovně nebudou k dispozici pro závody seriálu ČSP. 
P.Bůžková navrhuje, že fotobuňky tothoto typu by měl obsluhovat zkušený 



 
 

6 

 

zpracovávatel výsledků s IT praxí – zamítnuto. U obdélníku p.Moudrý navrhuje 
jeho stále umístění v areálu v Přeštěnicích – p.Štván.  
Sekretářka oblasti takto zašle informaci p.Richterové – obdélník p.Štván, ostatní 
p.Drbal. 
OV dále zakoupí nové baterie do stávající, kterou má k dispozici ing.Gotvald a 
uvažuje o zakoupení jedné levnější a jednodušší fotobuňky z vlastních zdrojů – 
nový dodavatel Úchwat. 

Usnesení 4.8/10/20 OV vyčkává další postup v oblasti investic. 

Hlasování Pro:3 Proti:1 Zdržel se:0 

4.9 OM 
Z dotace bylo nakoupeno 12 překážek (62 tis./kus), 12x vodní příkop (40 
tis./kus), 12x FEI časomíra (188 tis./kus), 12x drezurní obdélník, 1x čipová 
časomíra (473 tis.), a 2x LED tabule na vozíku (805 tis./kus). Dodavatelé byli 
vybrání JumpOFF a MikSoft. Výše celé dodávky 6,5 mil., z toho dotace  MŠMT 
5,2 mil. a podíl ČJF 1,3 mil. Dotace je cíleně určena na podporu mládeže. Dle 
návrhu VV bude přidělen každé oblasti bez rozdílu velikosti a počtu členů a 
pořadatelů stejný podíl z nově získaného majetku. 
OV potvrdil místa pro pořádání OM 2021, již zadáno v JISu (sekretářka ověří): 

 drezura – Královice – termín a místo budou ověřeny předsedou oblasti 
 spřežení – Semice 30. 4. – 1. 5. 2021 
 pony – Heroutice 7. - 9. 5. 2021  
 všestrannost – Vrchovany 3. – 4. 7. 2021 
 skoky – Zduchovice 6. – 8. 8. 2021  
 žádost o para při OM drezura – dojedná p.Moudrý 

Změna STP pony pro rok 2021 - Mgr. Kateřiny Vašáková + konzultováno s V. 
Mestenhauserem – byly zaslány dvě varianty (možnost hendikepu). OV schválil 
varantu bez hendikepu – 3 kategorie se sníženou obtížností a jednokolové.  
STP drezura – zpracovala L.Korejsová, jednotlivci beze změn, nově družstva. Ke 
zvážení, zda 3-4 členná a nebo 2-3 členná. 
Ostatní disciplíny beze změn, do společného dokumentu zapracuje p.Bůžková. 
Sekretářka oblasti je pověřena sestavením smluv na jednotlivá OM. Smlouvy 
zůstávají beze změny mimo doložku – OV je oprávněn sestavením sboru 
rozhodčích na jednotlivá OM ve spolupráci s pořadatelem. 

Usnesení 4.9/10/20 OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 Bůžková 

4.10. Licence na velké koně – Albert Písařík 
OV obdržel žádost subjektu Bohemia Energy o udělení licence jezdce – velcí 
koně pro Alberta Písaříka, který splnil veškeré požadované podmínky a OV tak 
tuto žádost schvaluje. 
Administrací je pověřena sekretářka oblasti. 

Usnesení 4.10/10/20 OV schvaluje udělení licence A . Písařík – velcí koně. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.11. Výkonnostní odznaky: 
OV, na základě zaslaných žádostí, schvaluje udělení výkonnostních odznaků: 
Bronzový skoky: 

 Rozálie Sovová (JOURR) 

 Bc. Veronika Božíková, MBA (B2572) 

 Ing. Alexandra Konvalinová (B2854) o odznak bylo loni zažádáno 
schválen VV ČJF, nebyl však dodán 

 Eliška Benešová (B3021) 

 Laura Najmanová (B3689) 

 Renata Michálková (B0401) 
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 Nicola Remková (B3782) 

 Ing. Veronika Klímová (B1967) 

 Pavel Březina (B1095) 

 Karolína Fürstová (A1551) 

 Lenka Slavíčková (B3541) 
 
Bronzový drezura: 

 Tereza Šťávová (J0IYD) 

 Tereza Hučková (J0VUS) 

 Klára Chábová (A1062) 

 Tereza Matoušková (A2218) 

 Johana Vášáryová (J0RR3) 
 
Bronzový všestrannost: 

 Petra Březinová (B0267) 
 
Stříbrný skoky: 

 Sofie Najmanová (B3119) 

 Aneta Paličková (B2948) 

 Aleš Daněk (E0829) 

 Sabina Horáková (B3419) 

 Anna Lani Novak (A1892) 

 Zdeněk Palička (B0066) 
 

Zlatý všestrannost: 

 Pavel Březina (B1095) 
 
Pony – drezura: 

 Tereza Hučková (J0VUS) 
 
Čestný odznak ČJF: 

 Pavel Březina (B0888) 

Usnesení 4.11/10/20 OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.12. Závody 2021 – z důvodu změn v kalendáři závodů odešle sekretářka informaci 
pořadatelům v oblasti – návrh e-mailu a informace zašle p. Bůžková 

Usnesení 4.12/10/20 OV schvaluje navržené. 

4.13. Další jednání OV 
OV se shodl na termínu 26. 1. 2021 – Kladno pro své další jednání. 

Usnesení 4.13/9/20 OV schvaluje termín dalšího jednání. 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV v tomto období nemá žádné schválení per rollam. 

  
Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 
 
 
 
 
 

Bod 2.2 

 OV zaslal dotaz GS ohledně formátu Zápisů, neboť jsou zbytečně dlouhé a díky tomu 

i méně přehledné, navíc jsou i pracné na zpracování. VV reagoval vyjádřením, že 

očekává z naší oblasti konkrétní návrh. OV konstatuje, že vytvořením vzorového 

formuláře by se měla zabývat osoba odborně znalá a od ČJF honorovaná. OV navrhuje 

stručnější rekapitulaci projednávaných bodů, a méně rámečků a tabulek – tento typ 
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2. 
 
 
 
 
 

3. 
 
 
 
 
 

4. 
 
 
 
 

5. 
 
 
 
 
 

6. 

formátu je náročnější na naprogramování komfortnějšího uživatelského rozhraní. 

Stávající podoba rámečků a formát odstavců je prostorově náročná.  

 OV trvá na tom, aby byly všechny oblasti prostřednictvím svých zástupců zapojeny do 

příprav a konzultací všech úprav legislativy a systému vzdělávání. Současně trvá na 

tom, aby úpravy legislativy realizovala legislativní komise za podpory skupiny zástupců 

oblastí. 

 OV oblasti B žádá VV o informaci, kdy a jakou formou budu probíhat pravidelné 

konference dle platných Stanov ČJF, a zda již v tomto ohledu bylo jednáno o průběhu 

příprav, návazně pak, co vše z toho aktuálně vyplývá pro oblasti a jejich výbory. 

 Ostatní body – OV konstatuje, že většina témat byla řešena v rámci následného 

jednání Rady ČJF, ale nebyly zmíněny všechny důležité skutečnosti a detaily řešené 

při jednání VV, a potřebné pro další postupy – zápis byl uveřejněn až po jednání Rady 

a vynechání některých důležitých informací v době jednání mohlo ovlivnit jeho průběh. 

 

Bod 4.1 - ZZVJ 

 OV žádá VV o včasné uveřejnění upřesnění metodiky pro nově vzniklé přípravné 

kurzy, informaci o termínu účinnosti nových změn a upřesnění informace o ekonomice 

ZZVJ dle nových podmínek. Dále žádá u stávající metodiky o realizaci nutných úprav 

pro rok 2021 včetně oprav v testech. 

 

Bod 4.3 - Vzdělávání 

 OV žádá VV o včasné uveřejnění upřesnění metodiky pro nově vzniklé přípravné 

kurzy, informaci o termínu účinnosti nových změn a upřesnění informace o ekonomice 

ZZVJ dle nových podmínek. Dále žádá u stávající metodiky o realizaci nutných úprav 

pro rok 2021 včetně oprav v testech. 

 

Bod 4.4 – Pravidla, Legislativa 

 OV trvá na tom, aby na aktualizaci legislativy pracovala společně komise pro legislativu 
a skupina složená ze zástupců oblastí. 

 

 

Bod 4.5 - OPP 

 OV rozhodl, že v případě financování pouze z oblastních zdrojů dokument OPP 2021 
není potřebný, a pouze oblasti omezuje ve vlastní činnosti a zvyšuje administrativní 
náročnost vyúčtování aktivit. Doporučuje proto tento dokument zúžit pouze na přehled 
a limity aktivit hrazených z centrálních zdrojů (např. vzdělávání). 

 

Bod 4.11 – Výkonnostní a Čestné odznaky 

 

Bronzový skoky: 

 Rozálie Sovová (JOURR) 

 Bc. Veronika Božíková, MBA (B2572) 

 Ing. Alexandra Konvalinová (B2854) o odznak bylo loni zažádáno schválen VV ČJF, 
nebyl však dodán 

 Eliška Benešová (B3021) 

 Laura Najmanová (B3689) 

 Renata Michálková (B0401) 

 Nicola Remková (B3782) 

 Ing. Veronika Klímová (B1967) 

 Pavel Březina (B1095) 

 Karolína Fürstová (A1551) 



 
 

9 

 

 Lenka Slavíčková (B3541) 
 
Bronzový drezura: 

 Tereza Šťávová (J0IYD) 

 Tereza Hučková (J0VUS) 

 Klára Chábová (A1062) 

 Tereza Matoušková (A2218) 

 Johana Vášáryová (J0RR3) 
 
Bronzový všestrannost: 

 Petra Březinová (B0267) 
 
Stříbrný skoky: 

 Sofie Najmanová (B3119) 

 Aneta Paličková (B2948) 

 Aleš Daněk (E0829) 

 Sabina Horáková (B3419) 

 Anna Lani Novak (A1892) 

 Zdeněk Palička (B0066) 
 

Zlatý všestrannost: 

 Pavel Březina (B1095) 
 
Pony – drezura: 

 Tereza Hučková (J0VUS) 
 
Čestný odznak ČJF: 

 Pavel Březina (B0888) 
 

  
        Zapsala: Jana Nosková 


